





IMECO



 Via delle Viole, 23
26100 CREMONA

 +39 0372 496826

 sales@imeco.org

 www.imeco.org

 ITALIE / ITALY

 **Matteo AGOSTI**
Général Manager

Enrico CAUZZO
Sales & Marketing Director

NOTRE MISSION: POUR VOUS FOURNIR LE SOUTIEN NÉCESSAIRE POUR ATTEINDRE VOS OBJECTIFS

IMECO, avec plus de 40 ans d'expérience, est un fournisseur de premier plan de solutions de pesage, dosage et d'ensachage pour les produits en vrac.

Nous pesons, dosons et ensachons toutes sortes de produits en vrac, du blé à la farine, des aliments pour animaux de compagnie au maïs, du riz au sucre, dans des sacs de 5 à 1000 kg.

Nous disposons d'une ligne exclusivement dédiée au blé pour le dosage et la mesure de l'humidité des grains avant la mouture.

Nous sommes présents dans le monde entier avec un réseau d'agents qualifiés en mesure d'offrir aux clients l'assistance nécessaire à l'étude de solutions de production adaptées, le support technique et la formation du personnel.

IMECO, YOUR WEIGHING AND BAGGING SPECIALIST OUR MISSION: TO PROVIDE YOU WITH THE SUPPORT YOU NEED TO REALIZE YOUR GOALS

IMECO, with over 40 years of experience, is a leading provider of weighing, batching and bagging solutions for bulk materials.

We weigh, dose and bag all kinds of bulk products, from wheat to flour, from pet food to corn, from rice to sugar, in bags from 5 to 1000 kg.

We have a line exclusively dedicated to wheat for dosing and measuring grain moisture before milling.

We are present all over the world with a network of qualified agents able to offer our customers the necessary assistance for the study of suitable production solutions, technical support and staff training.

Retrouvez-nous sur le stand N°

41a

